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Protokół nr 17/2020 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska. 

 Obrady rozpoczęto 15 lipca 2020r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:18 tego samego dnia. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji: 

 Radny Janusz Hyliński 

  Radna Danuta Kułaga 

  Radny Robert Marciniak 

  Radna Elżbieta Musiałowska 

  Radna Irena Nowak 

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun, 

- Małgorzata Grzeszczuk – w/z Skarbnik Gminy,  

- Ewelina Wrońska – podinspektor ds. oświaty, kultury i kultury fizycznej, 

- Miłosz Zwierzyk - Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Adrian Femiak – przedstawiciel Gazety Krotoszyńskiej  

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Radny Janusz Hyliński otwarł posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada 

wymagane quorum i jest władna obradować.  

Na wniosek Burmistrza Zdun z dnia 14.07.2020r. prowadząca obrady wniosła o wycofanie 

 z porządku obrad posiedzenia komisji punktów 2d i 2e (budżet na 2020r. i WPF)  

oraz wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych.  

Dokonanie zmiany w porządku obrad wymaga bezwzględnej większości głosów ustawowego składu 

Komisji. 

Innych wniosków, uwag do porządku obrad nie wniesiono. W związku z powyższym 

przeprowadzono głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

Głosowano wniosek w sprawie: Wniosek Burmistrza Zdun z dnia 14.07.2020r. o wycofanie  

z porządku obrad posiedzenia komisji punktów 2d i 2e (budżet na 2020r. i WPF)  

oraz wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych. Dokonanie zmiany  

w porządku obrad wymaga bezwzględnej większości głosów ustawowego składu Komisji.  
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Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Wniosek burmistrza Zdun przyjęto jednogłośnie.  

Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za pośrednictwem programu 

eSesja. Następnie Radny Janusz Hyliński przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Zduny w sprawie zmiany statutów 

Rad Osiedlowych w mieście Zduny, 

b) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zduny na rok szkolny 2020/2021, 

c) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez dzieci 

objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku kalendarzowego, w którym kończą 6 lat,  

w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Gminę Zduny oraz warunków całkowitego 

zwolnienia z opłat, 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok, 

e) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 

2020-2028. 

f) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych 

3. Zapoznanie się z Raportem o stanie Gminy Zduny w roku 2019. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun wotum zaufania. 

4. Ocena sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2019 rok wraz  

ze sprawozdaniem finansowym oraz: 

a) zaopiniowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zduny  

za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2019 rok, 

b) zaopiniowanie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu na 2019 rok oraz zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej 

 w sprawie absolutorium. 

 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

6. Temat z ramowego planu pracy Komisji na 2020r.: Przygotowania do sezonu letniego na basenie 

kąpielowym w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

Prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński stwierdził, że powyższy porządek obrad został przyjęty 

do akceptującej wiadomości członków komisji. 
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Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Zduny w sprawie zmiany 

Statutów Rad Osiedlowych w mieście Zduny, 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal oraz Małgorzata Grzeszczuk. Pytań, uwag  

do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji  

z mieszkańcami miasta Zduny w sprawie zmiany Statutów Rad Osiedlowych w mieście Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zduny na rok szkolny 

2020/2021, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Wrońska. Pytań, uwag do projektu uchwały 

 nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w gminie Zduny na rok szkolny 2020/2021. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

c) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku kalendarzowego, w którym 

kończą 6 lat, w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Gminę Zduny oraz warunków 

całkowitego zwolnienia z opłat, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Wrońska oraz Burmistrz Zdun Tomasz Chudy. Pytań, uwag 

do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym  

do końca roku kalendarzowego, w którym kończą 6 lat, w przedszkolu publicznym prowadzonym 

przez Gminę Zduny oraz warunków całkowitego zwolnienia z opłat. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok, 

Podpunkt d na wniosek burmistrza Zdun wykreślono z porządku obrad.  

 

e) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na 

lata 2020-2028, 

Podpunkt e na wniosek burmistrza Zdun wykreślono z porządku obrad.  

 

f) w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

emisji papierów wartościowych 

Projekt uchwały przedstawili Małgorzata Grzeszczuk oraz Tomasz Chudy. Pytania do projektu 

uchwały zgłosili Radny Robert Marciniak, Radny Janusz Hyliński, Radna Danuta Kułaga oraz Radna 

Irena Nowak. 

Małgorzata Grzeszczuk i Tomasz Chudy szczegółowo wyjaśnili procedurę o ubieganie się 

 o kredyt na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych. 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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Pkt. 3. Zapoznanie się z Raportem o stanie Gminy Zduny w roku 2019. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun wotum zaufania, 

Projekt uchwały przedstawił Tomasz Chudy. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun 

wotum zaufania. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 4. Ocena sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2019 rok wraz ze 

sprawozdaniem finansowym oraz: 

a) zaopiniowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zduny 

za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2019 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytań, uwag do projektu uchwały  

nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Zduny za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zduny 

za 2019 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) zaopiniowanie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu na 2019 rok oraz zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium. 

Projekt uchwały przedstawił Radny Robert Marciniak członek Komisji Rewizyjnej. Pytań, uwag  

do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2019 rok oraz zapoznanie się z wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

a) Wybór przedstawiciela do Komisji Stypendialnej 

Radna Danuta Kułaga zgłosiła kandydaturę Radnego Janusz Hylińskiego. Radny nie wyraził zgody 

na udział w pracach komisji. 

Radna Irena Nowak zgłosiła się do prac w Komisji Stypendialnej.  

Pozostali członkowie komisji poparli kandydaturę Radnej Ireny Nowak do prac w Komisji 

Stypendialnej.  

W dalszej części obrad głos zabrali członkowie komisji w sprawach bieżących.  

Radna Danuta Kułaga prosiła o podjęcie działań pielęgnacyjnych przycinki gałęzi drzew przy drodze 

gminnej w Perzycach. Lampa znajdująca się przy drodze gminnej jest zasłonięta przerośniętymi 

konarami co sprawia, że ograniczona jest widoczność na drodze.    

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy poprosił o podanie nr posesji, przy której znajduje się lampa do 

sekretariatu, aby podjąć odpowiednie kroki.  

Radny Janusz Hyliński zapytał o rewitalizacje Rynku po wybudowaniu obwodnicy Zduny -

Krotoszyn – Cieszków. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wyjaśnił, że na obwodnice troszkę poczekamy, a działania 

rewitalizacji Rynku gmina rozpocznie już teraz. Nastąpi nasadzenie drzew małych klombów, tuje 

przerośnięte zostaną wycięte, w zamian posadzone będą drzewka drobno listne do formowania. 

Rewitalizacja rynku odbędzie się zgodnie z wytycznymi konserwatora zabytków.  

Jeśli obwodnica powstanie to drogę gmina przejmie na własność i wtedy rozpocznie się faktyczna 

rewitalizacja rynku.  

Radna Danuta Kułaga zauważyła, że można pozyskać dofinansowanie na nawodnienie terenu wokół 

ratusza.  
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Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wyjaśnił, iż w tym konkursie nie zdążymy pozyskać dofinasowania 

na rynek, ale planuje się wykorzystać dofinansowanie z programu i stworzyć małą retencję przy 

modernizacji kaflarni. Wydaje się zasadnym, aby w tym miejscu stworzyć zbiornik na deszczówkę.    

Małgorzata Grzeszczuk podała, że z dzisiejszego porządku obrad zostały wycofane 2 projekty 

uchwał: w sprawie zmian w budżecie na 2020 i w sprawie zmian w WPF na lata 2020-2028. Jednak 

na sesji będą omawiane te projekty, czekam na dokumentację z przyznanymi dotacjami na odbudowę 

ulicy Mickiewicza od powiatu oraz dotację na renowację kościoła ewangelickiego. Te dokumenty 

powinny dotrzeć do sesji.  

Innych pytań w tym punkcie nie zgłoszono.  

 

Pkt. 6. Temat z ramowego planu pracy Komisji na 2020r.: Przygotowania do sezonu letniego 

na basenie kąpielowym w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

 Po omówieniu materiałów sesyjnych członkowie komisji przystąpili do realizacji tematu  

z ramowego planu pracy.  

Nie wniesiono uwag do działań omawianego tematu. 

 Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

 

mgr Janusz Hyliński 

 

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM 

 

 

  


